
Michał Superlak: Chcemy awansować do PlusLigi
środa, 23 września 2015 16:18

Michał Superlak ostatnie sezony spędził w Młodej Zaksie. Teraz przeszedł do pierwszoligowej
Victorii Wałbrzych. - Chcielibyśmy z klubem awansować do PlusLigi. Chcemy wywalczyć ten
awans, to znaczy pierwszą czwórkę, by móc się o niego starać – powiedział, po meczu ze Stalą
Nysa, młody rozgrywający.
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Trudno było podjąć decyzję, by odejść z tak potężnego klubu jak Zaksa i pójść do I ligi?

  

Michał Superlak: Nie było trudno, bo nie byłem tam przewidziany do gry w pierwszym zespole
- występowałem tam tylko epizodami, na co dzień grając w Młodej Lidze. Cieszę się, że trafiłem
do Wałbrzycha.

  

Czy pana zdaniem, nie do końca dano panu szansę w Zaksie?

  

- Nie, po prostu mieli świetnych rozgrywających. Klub zbudował bardzo mocny skład, więc nie
czuję się jako osoba, której nie dano szansy. Trenowałem z pierwszym zespołem i dostałem
szanse zagrania w paru meczach, więc nie mam takiego odczucia.

  

Jakie sportowe cele stawia pan sobie w najbliższym czasie?

  

- Chcielibyśmy z klubem awansować do PlusLigi. Chcemy wywalczyć ten awans, to znaczy
pierwszą czwórkę, by móc się o niego starać, a co dalej z tym to zobaczymy.

  

Zespół Victorii został całkowicie przebudowany - większość zawodników z poprzedniego
sezonu, odeszła. Czy nie czujecie ciężaru odpowiedzialności? Nie obawiacie się, że może
być tylko gorzej?

  

- Nie. Mamy tu dzisiaj tu nowych chłopaków i zaczynamy z czystą kartą. Z zeszłorocznego
składu, zostało trzech zawodników.
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Jak pan ocenia mecz ze Stalą Nysa pod względem własnej postawy i gry pana zespołu?

  

- To było dobre spotkanie. Zdarzały się przestoje, które w sezonie nie powinny nam się już
przytrafiać. Musimy nad tym popracować. Uważam, że zagraliśmy całkiem dobre spotkanie.

  

A jak pan postrzega swój występ?

  

- Miałem jeszcze parę problemów z grą, ale nie było najgorzej.

  

Po porażce w Pakosławicach, drugi raz w tym tygodniu przegraliście ze Stalą Nysa. Z
kolei w finale ligi Victoria ograła Stal. Czy Stal jest w tej chwili silniejsza, czy to tylko taki
zbieg okoliczności?

  

- Myślę, że to zbieg okoliczności i w lidze się im odgryziemy.

  

Rozmowa ta jest też na przegladligowy.com TUTAJ

  

www.facebook.com

  

@MojeWielkieMecz

  

{jcomments on}
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